
 

 

Zápis z jednání VV ČF dne 14. 12. 2021 
Lomnického 1705/5, Praha 4 

 

Přítomní:  Daniel Novák, Petr Musil, Václav Culka, Martin Musil, Michal Peterka, 

Renáta Typlová, Tomáš Pacák, Jiří Dufek 

 

Hosté:  Tomáš Frank, Jan Jirovský, Zuzana Svobodová, Roman Urbář, 

Veronika Jelínková, Zdeněk Mlčoušek (od 9:40) 

 

Omluveni: Petr Galasovský, Jakub Furmánek 

 

Ověřovatelé: Renáta Typlová, Jiří Dufek 

 

Zapisovatel: Veronika Jelínková 

  

Zahájení: 9:35 

Ukončení: 16:35 

 

 

Program jednání: 

1) Schválení zápisu z VV 11/2021 a programu jednání 12/2021 

2) Kontrola plnění usnesení VV 

3) Zpráva o činnosti jednotlivých komisí 

4) Analýza stavu jednotlivých regionů 

5) Vývoj v politických záležitostech 

6) Reprezentace 

7) Rozpočet 2022 

8) Návrh úprav předpisu stanovujícího zásady spolupráce orgánů ČF 

9) Návrhy konkrétních opatření ke zvýšení atraktivity elitních soutěží 

10) Návrh podmínek činnosti rozhodčích a delegátů v sezóně 2022/2023 

11) Licenční řízení 

12) Mezinárodní záležitosti 

13) Informace ze sekretariátu 

14) Koncepce vzdělávání a mládeže 

15) Zpráva o stavu žen ve florbale dle jednotlivých oblastí 

16) Návrh aktuálního znění Ekonomické směrnice pro rok 2022 

17) Návrh systémů celostátních ligových a pohárových soutěží 2022/2023 

18) Programy podpory 

19) Návrh termínové listiny akcí KRO a významných akcí jednotlivých regionů na následující rok 

 

Materiály branné na vědomí: 

40) Přehled získaných dotačních financí za rok 2021 

 

 

  



 

 

AD 1) Schválení zápisu z VV 11/2021 a programu jednání 12/2021 

 

Viz výše  

 

Usnesení č. 01/12/21: VV ČF 

- schvaluje zápis z jednání VV 11/21 

- schvaluje program jednání VV 12/21 

- jmenuje ověřovateli zápisu VV 12/21 R. Typlovou a J. Dufka 

 

 

AD 2) Kontrola plnění usnesení VV  

 

Proběhla kontrola plnění unesení VV. Všechna usnesení byla splněna. 

 

Usnesení č. 02/12/21: VV ČF 

- bere na vědomí kontrolu plnění usnesení VV 

 

 

AD 3) Zpráva o činnosti jednotlivých komisí  

 

Předsedové jednotlivých komisí přednesli zprávu o činnosti svých komisí. Dále členové VV 

přednesli v krátkosti zprávy o své účasti na RVV. 

 

KEFAM – Jednání proběhlo 30. 11. prezenčně. Řešili Projekty soutěží Livesport Superliga, 

Extraliga žen, 1. liga mužů – návrhy změn motivačních složek projektů; příprava materiálu 

Návrhy konkrétních opatření ke zvýšení atraktivity elitních soutěží (haly v Superlize; povrchy; 

online video i textové přenosy); Koncepce oblasti elitního florbalu a medializace – Superliga 2030 

- bude dále předmětem samostatného jednání KEFAM; Superfinále 2022 – spuštění předprodeje 

a oddílový odběr vstupenek. Stručně prošli Champions Cup. Diskutovali situaci s návštěvností na 

zápasech ve spojitosti s pandemickou situací. 

 

KEI – Jednání proběhlo 1. 12. online. Pracovali na finalizaci Ekonomické směrnice pro VV; 

Rozpočty 2022; připomínkování materiálů z VV a na přehledu o průběžném čerpání dotací. 

 

KVM – Jednání proběhlo 8. 12. prezenčně. Obsahem jednání byly: mezinárodní webináře, stáže, 

soutěže 3+1 a 5+1, Analýza stavu jednotlivých regionů (výstup ze schůzek s oddíly – část týkající 

se trenérské oblasti); diskutovali nad důležitými body z minulého jednání VV ČF. Diskutovali 

situaci s očekávaným procesem odebrání trenérské licence na základě jednání disciplinární 

komise. Hodnotili dosavadní průběh školní licence, která je populární a další informace budou po 

dalším kole školení licence. 

 

KRD – Jednání proběhlo 1. 12. prezenčně v Brně. Obsahem jednání byl: Materiál "Systém 

vzdělávání rozhodčích a delegátů" - potřeba rozpracovat část o vzdělávání delegátů; Zpětná 

vazba z listopadového semináře rozhodčích a delegátů v Brně a finalizace obsahu prosincových 



 

 

webinářů rozhodčích a delegátů; Projekt vyhledávání a práce s talentovanými rozhodčími - 

konkrétně diskuse nad Kariérním plánem talentovaného rozhodčího; Zapojení techniky 

související s oblastí rozhodčích do praxe - doplnění komunikátorů pro rozhodčí, zahájení práce s 

referee recordery, vytvoření pravidel pro využívání systémů videorozhodčího. Diskutovali 

problémy s nominacemi rozhodčích s ohledem na aktuální situaci a udělili několik pokut za 

prohřešky rozhodčích. 

 

KS – Jednání proběhlo 6. 12. prezenčně. Obsahem jednání bylo: Stále přetrvávající úkol získat 

dalšího člena / (nejlépe) členku komise; Návrh systémů celostátních ligových a pohárových 

soutěží 22/23 - diskutován dopad případného zavedení ME a z toho plynoucí změna systému 

vrcholové části Poháru, kdy všichni účastníci postupují do 5. kola; Projednána odložená Analýza 

stavu jednotlivých regionů 20/21; Kontumace dvou utkání v 1. lize mužů, utkání dorostenců a 

obecné nastavení sankcí za nedostavení se k utkání; materiály z posledního jednání VV a 

aktuální pandemická situace. 

 

KR – Jednání proběhlo v průběhu MS. Řešili aktuální situaci s ohledem na průběh MS a oblast 

trenérského obsazení týmu mužů a žen. 

 

KŽ – Jednání proběhlo 29. 11.; Obsahem jednání byla zpětná vazba ze společného setkání PP3; 

diskuse nad rozpočty, Licenční řízení v Extralize žen; systém výběru soupeřů v play off a dále 

diskuse nad prioritami a stanovení cílů komise. Dalšími body diskuse bylo zavedení systému 3x 

15 min v průběhu kvalifikací, a dále diskutovali nad oblastmi Česká cesta a členská základna v 

ženské složce na všech úrovních. 

 

KRO – Jednání proběhlo 30. 11. částečně prezenčně a online v Praze. Obsahem jednání byly 

materiály na VV – Důvodová zpráva a Kritéria pro Grant MHPM; Zhodnocení společného jednání 

PP3 – vypracování zprávy pro VV; materiály v připomínkování; jednali o nastavení dalších 

důležitých termínů komise a důležitých termínů v regionech. Poslední úprava 1 bodu v programu 

setkání hejtmanů a VV v Pardubicích. 

  

T. Pacák informoval o své účasti na RVV ÚS + LIB 24. 11. v Děčíně. Jednání zhodnotil jako 

celkem dobře připravené.  Hlavními body jednání byla aktuální situace v regionu.  

 

Současně navštívil jednání RVV také P. Galasovský, ale vzhledem k jeho nepřítomnosti se 

zpráva odkládá na další jednání VV. 

 

Usnesení č. 03/12/21: VV ČF 

- bere na vědomí zprávu o činnosti jednotlivých odborných komisí 

- bere na vědomí informace o jednání RVV ÚS + LIB 

  



 

 

AD 4) Analýza stavu jednotlivých regionů 

 

P. Musil za KRO předložil finální podobu materiálu Analýza stavu jednotlivých regionů. Pouze 

připomněl, že na závěr materiálu jsou pro některé odborné komise uvedeny doporučení, která by 

měly komise projednat a následně přinést návrhy dalšího postupu. 

 

Usnesení č. 04/12/21: VV ČF 

- schvaluje finální podobu materiálu Analýza stavu jednotlivých 

regionů 

- ukládá předsedům dotčených komisí předložit návrh ke 

schváleným doporučením viz usnesení 04/10/2021 

zodpovídají: předsedové dotčených komisí KRO, KEI, KVM, KS  

Termín :  8. 3. 2022 

 

 

AD 5) Vývoj v politických záležitostech  

 

D. Novák informoval o vývoji v politických záležitostech. Přednesl informace z online schůzky 

s NSA. NSA v tuto chvíli s ohledem na nastavení státních financí v rozpočtovém provizoriu 

nevypíše žádné dotační programy. Vyčká na schválení státního rozpočtu. Předpokládá se pokles 

částky přidělené k přerozdělení v celém českém sportu pro rok 2022 a posun termínu přidělení 

financí. Na schůzce předseda NSA F. Neusser avizoval, že žádné zásadní změny v systému 

rozdělování nejsou plánovány, ale v následujících dnech mediálně avizoval preferenci 

olympijských sportů. ČF je s ostatními neolympijskými sporty v pomyslném koši pro přerozdělení 

financí. Dopad výše podpory od NSA pro rok 2022 bude hodně závislý na celkovém objemu 

financí i na financích přidělených k danému koši. 

 

T. Frank informoval o situaci s podklady pro vyúčtování dotací kompenzací, kdy NSA na tomto 

setkání 1.12. slíbila podklady a metodiku k vyúčtování dotačních titulů za rok 2021 a ani po 

dalších 14 dnech podklady zatím nedodala. ČF na tuto situaci už musel reagovat a rozeslal 

oddílům vlastní podklady pro vyúčtování dle očekávaného modelu. 

 

V závěru bodu informoval o volbě nového předsedy Českého paralympijského výboru, kterým se 

stal Z. Sýkora. 

 

Usnesení č. 05/12/21: VV ČF 

- bere na vědomí informace o vývoji v politických záležitostech  

- bere na vědomí informace ze schůzky s NSA 

- bere na vědomí informaci o volbě nového předsedy Českého 

paralympijského výbor 

 

  



 

 

AD 6) Reprezentace 

 

Členům VV byla předložena ústní zpráva o průběhu a účasti reprezentace ČR na MS žen 2021 

v Uppsale a dále byla předložena ústní zpráva o průběhu a účasti reprezentace ČR na MS mužů 

2020 v Helsinkách.  

Z. Svobodová referovala pohled na obě MS z organizačního hlediska, kdy na obou eventech se 

objevovaly komplikace ze strany pořadatelů. Dále zhodnotila oba národní celky a jejich nastavení 

ze sportovního hlediska. Členové VV diskutovali svůj pohled na organizaci obou MS. Shodli se 

na oslabené pozici IFF (navíc umocněno 4 šampionáty během roku 2021), kdy není v tuto chvíli 

schopna posouvat vývoj v této oblasti a navrhli, aby bylo iniciováno jednání federací TOP4, které 

by se měla pokusit zvyšovat úroveň mezinárodních akcí. Členové VV v rámci diskuse vyjádřili 

velké poděkování P. Kettunenovi za odvedenou práci a gratulaci k medaili. Podrobné písemné 

zprávy budou zpracovány a předloženy na některý z dalších jednání VV. 

 

V. Culka za KR členy VV informoval o vývoji řešení budoucího trenérského vedení týmu mužů a 

žen. D. Novák navázal a informoval o průběhu jednání s navrhovaným novým trenérem 

mužského týmu, J. Berkou. Současně dodal, že kromě pozice reprezentačního trenéra mužů 

bude J. Berka zastávat i pozici sportovního manažera reprezentací. Následně členy VV seznámil 

s délkou plánované spolupráce (5 let) a také finančními podmínkami, které vycházejí ze 

systémového nastavení trenéra reprezentace a sportovního manažera. Pokračoval informací 

ohledně návrhu asistentů trenéra mužského týmu, kterými budou P. Brus, M. Vojta, J. Naava. I 

s nimi byly probrány podmínky, které vychází ze systémového nastavení. Členové VV po 

upřesňující diskusi schválili J. Berku hlavním trenérem mužské reprezentace a vzali na vědomí 

asistenty. 

 

V. Culka pokračoval informací o řešení situace v realizačním týmu juniorské reprezentace, která 

vznikla přechodem většiny trenérského týmu k seniorské reprezentaci. Na základě toho oznámil, 

že novým hlavním trenérem reprezentace juniorů je za KR navržen M. Klucho. Tento kandidát byl 

současně konzultován a potvrzen KVM. Pozice asistentů je ještě v řešení a členové VV budou o 

vývoji průběžně informováni na dalších jednáních. 

 

Členové VV diskutovali v oblasti nastavení strategie při sestavování realizačních týmů 

reprezentačních celků včetně kritérií výběru na trenérské posty. Současně diskutovali i potřebu, 

aby daný proces měl určitou časovou linku, kterou bude vhodné dodržet. T. Frank nastínil práci 

nad realizací těchto procesů souvisejících s touto problematikou v rámci celé koncepce 

reprezentace. Z. Svobodová doplnila, že to bude jedna ze záležitostí, která je spojena s pozicí 

sportovního manažera reprezentací. M. Musil na závěr navrhl, aby byla sestavena písemná 

podoba koncepce s konkretizací postupů při sestavováním realizačních týmů i s případným 

časovým určením jednotlivých kroků. 

 

Usnesení č. 06/12/21: VV ČF 

- bere na vědomí ústní zprávu o průběhu a účasti reprezentace 

ČR na MS žen 2021 v Uppsale 



 

 

- bere na vědomí ústní zprávu o průběhu a účasti reprezentace 

ČR na MS mužů 2020 v Helsinkách 

- bere na vědomí informace o oblasti budoucího vedení týmů 

mužů a žen 

- schvaluje J. Berku jako hlavního trenéra mužského 

reprezentačního družstva pro období leden 2022 až únor 2027 

- bere na vědomí složení trenérské části realizačního týmu 

mužského reprezentačního týmu ve složení -  P. Brus, M. Vojta 

a J. Naava. 

- schvaluje na pozici hlavního trenéra juniorského 

reprezentačního týmu M. Klucha na období leden 2022 až 

červen 2023 

 

 

AD 7) Rozpočet 2022 

 

D. Novák za KEI předložil finální návrh podoby Provozního rozpočtu 2022 v položkové i 

zjednodušené formě. T. Frank členům VV přiblížil závěry z posledního jednání VV a informoval o 

vývoji snahy snížení schodku rozpočtu 2022. Poukázal, že šlo o úsilí všech oblastí, které se 

aktivně snažily najít jednotlivé úspory a krátkou diskuzi členů VV ohledně dalších možných 

příjmů. V předloženém rozpočtu je schodek těsně pod 10 mil. Kč, což bylo schválené zadání 

z listopadového jednání VV. T. Frank také poukázal na nutnost aktualizace rozpočtů v březnu 

2022, kdy bude jasnější situace kolem státní podpory a také se ještě zpřesní další okolnosti, 

které budou rozpočet na rok 2022 ovlivňovat. T. Frank následně odpovídal na dotazy členů VV k 

Provozním rozpočtům 2022 a blíže si s nimi prošel zejména zjednodušenou formu předloženého 

rozpočtu. 

 

Dále byly členům VV předloženy Projektové rozpočty 2022. T. Frank detailně seznámil členy VV 

s předloženým materiálem a vysvětlil jeho podstatu. I v této části odpovídal na dotazy. 

 

Usnesení č. 07/12/21: VV ČF: 

- schvaluje finální podobu Provozního rozpočtu 2022 

- schvaluje Projektové rozpočty 2022 

  

 

AD 8) Návrh úprav předpisu stanovujícího zásady spolupráce orgánů ČF 

 

P. Musil za KRO předložil finální podobu materiálu Návrh úprav předpisu stanovujícího zásady 

spolupráce orgánů ČF. Materiál již nebyl více diskutován. 

 

Usnesení č. 08/12/21: VV ČF 

- schvaluje finální podobu materiálu Návrh úprav předpisu 

stanovujícího zásady spolupráce orgánů ČF  

 



 

 

 

AD 9) Návrhy konkrétních opatření ke zvýšení atraktivity elitních soutěží 

 

T. Pacák za KEFAM předložil materiál Návrhy konkrétních opatření ke zvýšení atraktivity elitních 

soutěží (haly, mediální pokrytí a sledovanost). V krátkosti představil detaily a odpovídal na 

dotazy. Zároveň si vyslechl podněty od jednotlivých členů VV. Materiál byl předán do 

připomínkovacího řízení. 

 

Usnesení č. 09/12/21: VV ČF 

- bere na vědomí materiál Návrhy konkrétních opatření ke zvýšení 

atraktivity elitních soutěží 

- ukládá připomínkovat materiál 

zodpovídají: všichni předsedové  Termín : 22. 1. 2022 

 

 

AD 10) Návrh podmínek činnosti rozhodčích a delegátů v sezóně 2022/2023 

 

Z. Mlčoušek za KRD předložil o připomínky aktualizovaný Návrh podmínek činnosti rozhodčích a 

delegátů v sezóně 2022/2023. Vzhledem k nepřítomnosti předsedy P. Galasovkého nebyl 

materiál více diskutován. 

 

Usnesení č. 10/12/21: VV ČF 

- bere na vědomí o připomínky aktualizovaný Návrh podmínek 

činnosti rozhodčích a delegátů v sezóně 2022/2023 

- ukládá finalizovat materiál 

zodpovídají: P. Galasovský  Termín: 10. 1.2022 

 

 

AD 11) Licenční řízení 

 

Členům VV byly předloženy konkrétní návrhy prováděcího předpisu pro licenční řízení 2022/2023 

pro Livesport Superligu mužů, 1. ligu mužů a Extraligu žen. Z. Mlčoušek v krátkosti seznámil 

členy VV s jednotlivými návrhy, které se do předpisu zapracovávaly. Po tomto představení byl 

materiál předán do připomínkovacího řízení. 

 

Usnesení č. 11/12/21: VV ČF 

- bere na vědomí Podmínky pro zisk oddílových licencí 

- ukládá připomínkovat materiál 

zodpovídají: všichni předsedové  Termín: 22. 1.2022 

  



 

 

AD 12) Mezinárodní záležitosti 

 

D. Novák předložil aktuální informace o mezinárodních záležitostech a výstupech ze setkání, 

která se uskutečnila během MS mužů v Helsinkách. T. Frank informoval o mimořádné valné 

hromadě IFF, která proběhla v průběhu MS v Helsinkách. Dále se konal Asociační meeting – 

zazněly zajímavé podněty, nicméně se opakují velké rozdíly mezi jednotlivými federacemi TOP4 

vs. federace ostatních zemí. IFF sbírá data ze šampionátů – výstup by měl být přínosem pro 

další pořadatelské země a hodnocení úspěšnosti a dopadu daného šampionátu. Diskutoval se 

také systém začleňování aktivních sportovců do chodu sportovních federací. Covid významně 

ovlivnil a stále ještě ovlivňuje činnost ve florbalovém prostředí, nicméně na hráčské základny to 

vliv v celkovém výsledku tolik nemá. Hlavní dopad je znatelný ve většině federacích na 

obslužných složkách a také v oblasti rozhodčích. Informoval o probíraném tématu sexuálního 

obtěžování, která se nevyhýbá ani florbalovému prostředí. Dále v krátkosti představen projekt 

švédské federace o genderové vyváženosti. Ze setkání zástupců TOP4 přednesl informace o 

nutnosti podpořit IFF, aby její přínos byl posunut do silnějšího postavení. Dále debatovali 

problematiku hrací doby na mezinárodních eventech. Model 3x 15 minut bude uplatněn již na 

únorové kvalifikaci na MS mužů 2022, včetně nových pravidel. Diskuse byla i v oblasti účasti na 

Světových hrách týmu z Asie, kde vzhledem k nemožnosti Austrálie a Japonska se účastnit MS 

ve Finsku došlo k systémové diskusi ohledně přístupu. Nakonec z jednání vzešlo, že účastníkem 

bude Thajsko, tedy nejlépe postaveného asijského týmu z MS ve Finsku. 

 

T. Frank také seznámil členy VV o průběhu konzultačního jednání ke konceptu ME. Ze setkání 

vyplynulo, aby při zahájení konceptu bylo 8 účastníků, potvrzen termín konání v září (když je MS 

žen, tak ve stejném roce bude ME mužů a opačně) a uvažuje se o prvním konání v roce 2025. 

Do budoucna bude snaha o rozšíření na 12 týmů a také bude kladen důraz na to, aby ME 

pořádali země/federace mimo TOP4. Celý koncept ještě bude rozpracovávat RACC IFF a finální 

návrh bude předložen ke schválení na kongresu IFF během MS mužů ve Švýcarsku 2022. 

 

Usnesení č. 12/12/21: VV ČF 

- bere na vědomí informace o mezinárodních záležitostech 

- bere na vědomí informace o proběhlých jednáních zástupců IFF 

a federací v průběhu MS v Helsinkách 

- bere na vědomí informace ke Konceptu ME 

 

 

AD 13) Informace ze sekretariátu 

 

T. Frank předložil aktuální informace ze sekretariátu. Informoval, že vzhledem k očekávané inflaci 

se snaží o zhodnocení části finanční rezervy dle schválené dlouhodobé finanční strategie. 

Aktuálně byly nakoupeny prostřednictvím České spořitelny a.s. státní dluhopisy v hodnotě 12 mil. 

Kč. Splatnost je stanovena na duben 2022, kdy předpokládaný výnos by mohl dostáhnout 2,5 % 

per annum.  

 



 

 

V rámci bodu byla diskutována současná epidemická situace COVID a její dopady do oblasti 

soutěží. Z. Mlčoušek za soutěžní úsek představil statistický přehled dopadu Covidu na počty 

plánovaných a skutečně odehraných utkání ve všech soutěžích ČF k 9. 12. 2021. Z něho plyne, 

že rozhodnutí o pokračování soutěží v plném rozsahu bylo správné, protože se zatím daří 

odehrát více než 96 % plánovaných soutěžních utkání v dospělých kategoriích (neodehraných 

cca 110 zápasů), více než 93 % v juniorských kategoriích (neodehráno cca 370 zápasů) a více 

než 91 % v žákovských kategoriích (neodehráno cca 1150 zápasů). 

 

J. Jirovský předložil Zprávu se zpětnou vazbou ze společného setkání zástupců oddílů v PP3 a 

stručnou informaci o realizaci kempů talentované mládeže. Odpověděl v krátkosti na dotazy 

členů VV. Dále informoval o stavu pořádání školských soutěží s dopadem na přesuny nákladů do 

dalšího roku na základě zrušených turnajů – odhlašování týmů či rušení celých turnajů z důvodu 

karanténních opatření. 

 

Na závěr R. Urbář v krátkosti informoval o stavu sledovanosti obou MS a dosah na sociálních 

sítích a také v TV. Členové VV v krátkosti reagovali na dané informace a vznesli několik podnětů, 

které se týkají zejména spolupráce s ČT.  

 

Usnesení č. 13/12/21: VV ČF 

- bere na vědomí informace ze sekretariátu  

- bere na vědomí současnou epidemickou situaci COVID a dopad 

na průběh soutěží z pohledu neodehraných utkání 

- bere na vědomí Zprávu ze setkání zástupců oddílů v PP3 

- bere na vědomí informace o realizaci kempů talentované 

mládeže 

- bere na vědomí informace o situaci s organizováním školských 

soutěží 

- bere na vědomí informaci o nakoupení státních dluhopisů 

v hodnotě 12 mil. Kč a informace o očekávaném výnosu 

- bere na vědomí informaci o mediálních dopadech a sledovanosti 

obou šampionátů (MS Uppsala, MS Helsinky)  

 

 

AD 14) Koncepce vzdělávání a mládeže  

 

R. Typlová za KVM předložila materiál Koncepce vzdělávání a mládeže. V rámci připravené 

prezentace seznámila členy VV s nejdůležitějšími částmi zpracovaného materiálu. Současně 

poukázala na způsob zpracování a požádala členy VV, aby koncepci prodiskutovali v rámci jejich 

odborných komisí. 

 

Usnesení č. 14/12/21: VV ČF 

- bere na vědomí materiál Koncepce vzdělávání a mládeže 

- ukládá připomínkovat materiál 

zodpovídají: všichni předsedové  Termín: 22. 1.2022 



 

 

 

 

AD 15) Zpráva o stavu žen ve florbale dle jednotlivých oblastí 

 

M. Musil za KŽ předložil a představil Zprávu o stavu žen ve florbale dle jednotlivých oblastí. 

Vyzval, aby odborné komise ze svých oblastí dodaly podněty KŽ tak, aby se mohla naplno 

rozběhnout její činnost ve všech oblastech florbalu. Členové krátce diskutovali nad oblastmi 

působnosti této komise. KŽ pak ve spolupráci s D. Novákem, a na základě těchto podnětů, upraví 

zodpovědnost za některé aktuální cíle dané rozvojovým plánem (půjde o úpravu odpovědných 

osob u některých cílů), který bude po této aktualizaci předložen na jednání VV k potvrzení. Pokud 

vznikne potřeba aktualizovat rozvojový plán o další cíle, budou předloženy VV k projednání. 

 

Usnesení č. 15/12/21: VV ČF 

- bere na vědomí Zprávu o stavu žen ve florbale dle jednotlivých 

oblastí 

- ukládá připravit materiál pro odborné komise pro budoucí 

připomínkovací řízení 

zodpovídají: M. Musil a D. Novák  Termín: 31. 1. 2022 

 

 

AD 16) Návrh aktuálního znění Ekonomické směrnice pro rok 2022 

 

D. Novák za KEI předložil finální podobu materiálu Návrh aktuálního znění Ekonomické směrnice 

pro rok 2022. T. Frank se snažil členům VV shrnout vznesené připomínky a seznámil je s jejich 

vypořádáním vůči jednotlivým komisím a RVV. Současně avizoval, že směrnice shromažďuje 

nastavení, které vychází z materiálů, na které nemá KEI přímý vliv. Případnou úpravu některých 

hodnot je tak nutné diskutovat s odbornou komisí, která takové nastavení stanovuje. 

 

Usnesení č. 16/12/21: VV ČF 

- schvaluje finální podobu materiálu Návrh aktuálního znění 

Ekonomické směrnice pro rok 2022 

- ukládá zveřejnit na webu www.ceskyflorbal.cz 

zodpovídají: D. Novák   Termín: 23. 12. 2021 

 

 

AD 17) Návrh systémů celostátních ligových a pohárových soutěží 2022/2023 

 

J. Dufek za KS předložil a krátce okomentoval Návrh systémů celostátních ligových a pohárových 

soutěží 2022/2023. Navržená změna se týká pouze vrcholové části Pohárové soutěže, z níž by 

měli všichni účastníci postoupit do klasického pavouka poháru. Tato změna je již nyní 

navrhována jako částečná reakce na připravovaný koncept ME. 

  



 

 

Usnesení č. 17/12/21: VV ČF 

- bere na vědomí materiál Návrh systémů celostátních ligových a 

pohárových soutěží 2022/2023 

- ukládá připomínkovat materiál 

zodpovídají: všichni předsedové  Termín: 22. 1. 2022 

 

 

AD 18) Programy podpory 

 

R. Typlová za KVM předložila Program podpory trenérského vzdělávání, jeho hodnocení a návrh 

dlouhodobého vývoje. Vzhledem k probíhající pandemické situaci nebyly letos zahraniční stáže 

realizovány a program je tak navržen ponechat ve stejném znění s tím, že vzhledem k 

přetrvávající pandemické situaci bude v následujícím roce snaha o realizaci stáží primárně v 

domácím prostředí do oddílů z jiných sportovních odvětví v ČR. 

 

P. Musil za KRO předložil návrh Kritérií zařazení oddílu do programu a Principy rozdělení 

finančních prostředků u Projektu systémové podpory mládežnického florbalu v Praze 2023 (Grant 

MHMP 2023). Dále byla členům VV předložena Důvodová zpráva grantu MHMP 2023. Členové 

VV diskutovali danou problematiku. 

 

T. Pacák za KEFAM předložil k odsouhlasení materiál Návrh 2. části podpory – Speciální projekt 

podpory marketingu a komunikace superligových oddílů mužů. 

Dále předložil materiál Návrh úpravy projektů elitních soutěží. Členové diskutovali předložený 

materiál a dopady pro kluby v nejbližším období. Na základě diskuse došlo k úpravě materiálu v 

termínovém určení. Do 31.12.2021 budou stále platit současné podmínky projektu soutěží 

Livesport Superliga, Extraliga žen a 1.liga mužů, tedy vyplácení odměn za diváckou návštěvnost. 

Od 1.1.2022 budou platit divácké odměny pouze v případě TV utkání v dané soutěži. Současně 

od 15.12.2021 do konce sezony budou platit upravené podmínky, které slouží pro podporu kvality 

a komunikace videopřenosů všech utkání Livesport Superligy, Extraligy žen a 1.ligy mužů 

s výjimkou TV utkání. Členové diskutovali o rozdělení podpory na studio a rozhovory o 

přestávkách. 

 

Usnesení č. 18/12/21: VV ČF 

- bere na vědomí znění Programu podpory trenérského 

vzdělávání 

- bere na vědomí hodnocení Programu podpory trenérského 

vzdělávání a bere na vědomí návrh jeho dlouhodobého vývoje 

 

- bere na vědomí Důvodovou zprávu grantu MHMP 2023 

- bere na vědomí materiál Projekt systémové podpory 

mládežnického florbalu v Praze 2023 

- ukládá připomínkovat materiál 

zodpovídají : všichni předsedové  Termín : 22. 1. 2022 

 



 

 

- schvaluje materiál Návrh 2. části podpory – Speciální projekt 

podpory marketingu a komunikace superligových oddílů mužů 

- ukládá informovat dotčené subjekty 

zodpovídají: T: Pacák  Termín 23. 12. 2021 

 

- schvaluje materiál Návrh úpravy projektů elitních soutěží 

s úpravou termínového určení vzešlé z diskuse 

- ukládá informovat dotčené subjekty 

zodpovídají: T. Pacák  Termín: 16. 12. 2021  

 

 

AD 19) Návrh termínové listiny akcí KRO a významných akcí jednotlivých regionů na 

následující rok 

 

P. Musil za KRO předložil Návrh termínové listiny akcí KRO a významných akcí jednotlivých 

regionů na následující rok, ale nakonec požádal o přesun bodu na další jednání VV.  

 

Usnesení č. 19/12/21: VV ČF 

- schvaluje přesun bodu na další jednání 

 

 

Materiály brané na vědomí: 

 

AD 40) Přehled získaných dotačních financí za rok 2021 

 

D. Novák za KEI předložil Přehled získaných dotačních financí za rok 2021. Materiál byl částečně 

diskutován v rámci bodu 07) Rozpočet 2022. 

 

Usnesení č. 40/12/21: VV ČF 

- bere na vědomí Přehled získaných dotačních financí za rok 

2021 


